



MTR Student Travel Scheme Online Application



港鐵學生乘車優惠網上申請計劃

Eligibility: Students **under age of 26** and enrolled in a **full-time** study programme

申請資格: **未滿 26 歲**，現正就讀**全日制**課程的學生。

Application for a **New Personalised Octopus**
with **“Student Status”**

首次申請「學生身分」個人八達通

For details of online application, please visit the MTR website below

有關網上申請詳情，請瀏覽以下港鐵網頁

→ http://www.mtr.com.hk/student_travel_scheme



IMPORTANT:

Please ensure to input the **programme name as shown on your Student Card** in the **“Faculty/Course” field** on your online application form.

注意：必須在申請表格上“院系/課程”一欄輸入與學生証一致的課程名稱。



Complete online payment by credit card or make payment at any MTR Customer Service Centre

以信用卡完成網上繳費或到任何港鐵車站客務中心繳費

Endorsement from Graduate School is not required. As per the instruction and schedule of MTR, students present the relevant “Notification Letter” or “Confirmation Letter” and valid Student Card at designated MTR counter to collect their new Octopus.

學生無需到研究院蓋章，直接按港鐵指示及時間表帶同“通知書”或“確認書”及有效學生證前往指定港鐵站專用櫃檯領取新八達通。

For any enquiries, please contact MTR

如有任何查詢，請聯絡港鐵有限公司

2881 8888